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In this book, one of America's great philosophers calls upon his peers to embed
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philosophy in social life. Connecting metaphysics to cultural and literary issues,
Putnam argues that the collapse of philosophical realism does not entail a fall into the
abyss of relativism and postmodern skepticism. In this collection of thematically linked
essays, Putnam argues that it is time for philosophy to return to its true place as a form
of thought connected with real life.
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典型地，把有关的重要研究拿来批判一番，辩护并强调之前已多次强调过的自己的经典
论证、观点和立场，内容分散、不简洁、缺乏新意（前言写得比正文还典型），经常重
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复，絮絮叨叨，不停地絮絮叨叨地重复。章6-8是浓缩的《理性、真理与历史》，章11
、12介绍了麦兜、默多克、威廉姆斯的一些看上去有点厉害的观点，评述其他学者的章
节还不错，章21还谈到了Fodor，值得一看。（其实满可以跳过整本书，直接去读《重
建哲学》）
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